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Acta de la 1a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 10 de febrer de 2025  

 
ACTA 

 
REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES 

(SAC) 
 

Data: dilluns, 10 de febrer de 2025 

Número: 2025SAC01 

Horari: 10:02-11:09h 

Lloc: Plataforma Teams 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
2. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de 

mesures correctores i d’altra documentació.  
3. Quadre seguiment actuacions  
4. Precs i preguntes 

 
 
Documentació adjunta: veure Annexos 
 
Assistents: 
 
Per la Corporació: 
 
- Subdirecció de Logística: 

o Anna Busqué i Mitjà, que actuarà com a presidenta d’aquest Subcomitè.  
 

- Subdirecció d’Edificació: 
o Jaume Bosch Navascues  

 
- Gerència de Serveis d’Espais Naturals: 

o Juana Barber Rosado excusa la seva absència. 
o Alberto Abaurrea Frias  

 
- Gerència de Serveis d'Infraestructures Viàries i Mobilitat: 

o Xavier Pons Claret excusa la seva absència. 
o Francisco Daniel Paul Escartin en substitució de Xavier Pons Claret 

 
 
Com a Delegats de prevenció:  
- CCOO: 

o Yashina Pérez Serrano 
o Albert Carreras Aran  

 
- CGT: 

o Laura Solà Martínez 
 
 

- INTERSINDICAL-CSC: 
o Ramon Maria Altisent Pedrós excusa la seva absència. 
o Montserrat Dam Sole en substitució de Ramon Maria Altisent Pedrós. 
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- UGT: 

o Segismundo Serrano Gutiérrez 
o Javier Gil Abad 

 
Com a assessors:  
Concepció Minguet Salvadó   
Jordi Godayol Lafont  
Montserrat Arraez Carrión  
 
Pren acta de la sessió: Estefanía Ratón Macías 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Inici: 10h 02’ Anna Busqué dona per iniciada la sessió del Subcomitè d’Altres Centres i comença 
la seva intervenció excusant l’absència de Juana Barber Rosado. 
 
Sense més preàmbuls Anna Busqué dona pas al següent punt de l’ordre del dia sobre 
l’aprovació de l’acta anterior. 
 
 
Primer punt. Aprovació de l’acta anterior:  
 
Anna Busqué pregunta als assistents si hi ha cap comentari sobre l’acta anterior i dona la 
paraula a Albert Carreras. 
 
Albert Carreras indica que vol aclarir alguns punts de l’acta anterior. Concretament, indica, a 
la pàgina 7 de l’acta quan parla de protectors auditius, especifica que es referia als protectors 
auditius integrats al casc de la marca Stihl. També indica que, en el mateix paràgraf, quan 
parla dels protectors de la marca Husqvarna, també es referia als protectors auditius integrats 
al casc. Finalment, proposa incloure a l’inici de l’acta de quines Gerències, Serveis i inclús de 
quins sindicats provenen els Delegats de Prevenció que hi participen a la reunió. Anna Busqué 
indica, si tothom està d’acord, es posarà al principi de l’acta la informació sol·licitada per Albert 
Carreras.  
 
Anna Busqué pregunta si algú més vol afegir alguna qüestió sobre l’acta. Sense cap altre 
comentari ni suggeriment per part dels assistents es procedeix a l’aprovació de l’acta de la 
sessió del 25 de novembre de 2024. 
 
A continuació, Anna Busqué dona pas al segon punt de l’ordre del dia. 
 
 
Segon punt. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, 
Planificacions i seguiment de mesures correctores i d’altra documentació: 
 
Anna Busqué dona pas al bloc de documentació presentada. Obre el torn de paraula amb els 
documents referents a la Gerència de Serveis d’Infraestructures Viàries i Mobilitat, en concret, 
amb el document d’avaluació de riscos de la nau de Granollers i dona la paraula a Yashina 
Pérez.  
 
Yashina Pérez, sobre l’avaluació de riscos de la nau de Granollers, indica que apareixen riscos 
associats als treballs en alçada, al sostre, amb plataforma elevadora i pregunta si es tenen en 
compte els recursos preventius. També exposa que a l’informe s’indica que hi ha una porta a 
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reparar o canviar i vol saber en quin estat es troba. Sobre el protocol de control de plagues 
pregunta si són treballs que fa personal intern o si es fan a través d’una empresa externa. A 
més, pregunta si els treballadors són coneixedors d’aquest protocol. Sobre el Pla 
d’Emergències pregunta quan ha estat la última revisió i si els treballadors han estat informats 
sobre el Pla. Finalment, sobre l’amiant al sostre de la nau, pregunta si ja s’ha senyalitzat i si 
s’ha informat de la seva presència als treballadors. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Jaume Bosch que, sobre el Pla d’Emergències de la nau de 
Granollers, informa que l’última revisió és de l’any 2022. Afegeix que les formacions es troben 
al dia i que l’últim simulacre que es va fer l’any 2023. Sobre la resta de preguntes no pot donar 
resposta ja que no disposa de la informació en aquest moment i l’actualitzarà quan disposi 
d’aquesta, especialment sobre el tema de l’amiant del sostre de la nau. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Jordi Godayol que, en referència als treballs en alçada, informa 
que, com la teulada de la nau no disposa de línia de vida, els treballs es realitzen amb una 
plataforma elevadora i que el personal que realitza aquestes tasques és personal de 
manteniment i amb els mitjans adequats i que en cap cas aquests treballs es realitzen pel 
personal de la nau. Sobre el tema de l’amiant indica que ja s’han proposat les mesures i que 
estan pendents d’execució. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Segismundo Serrano que sobre el tema de l’amiant pregunta 
a Jaume Bosch si ja està planificada la retirada de la teulada d’aquesta nau (Granollers). 
 
Jaume Bosch contesta a Segismundo Serrano que al 2024 es van derivar els treballs al Servei 
de manteniment però que ara mateix no pot donar dates concretes ja que no disposa d’aquesta 
informació, tot i que informa de que abans del 2030 estarà retirada. Indica que farà una 
recopilació d’informació sobre les consultes realitzades sobre el tema de l’amiant a la nau de 
Granollers i donarà resposta. 
 
Segismundo Serrano li proposa que aquesta informació la doni a la propera reunió de la Taula 
d’Amiant. Sobre el tema del protocol de control de plagues pel que ha pregunta Yashina Pérez, 
Segismundo Serrano informa que des de la SDLO es contracta una empresa externa que fa 
aquest treball. 
 
Jaume Bosch indica que totes les consultes relacionades amb l’amiant es donarà resposta a 
la Taula d’Amiant. 
 
Anna Busqué, per la seva part, informa de que donarà resposta a la pregunta sobre el protocol 
de control de plagues. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Albert Carreras que comenta, sobre els treballs en alçada a 
més de 2m i amb la plataforma elevadora, es contempla recurs preventiu i indica que s’hauria 
de tenir en compte a l’informe. 
 
Concepció Minguet respon a Albert Carreras informant que cap dels treballadors del servei fa 
treballs en alçada sinó que el treballs els realitzen el personal de manteniment, pel que la 
necessitat de recurs preventiu apareix a l’avaluació de riscos del personal de manteniment i 
no en aquesta. En tot cas, indica, que el que apareix en aquest informe és la prohibició de que 
el personal del servei realitzi treballs en alçada. 
 
Sense més comentaris, respecte el document d’avaluació de riscos de la nau de Granollers, 
Anna Busqué dona pas a l’informe de mesures d’amiant posteriors a la substitució de la teulada 
de la nau de Manresa. Cap dels assistent té cap pregunta ni comentari respecte aquest 
document. 
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Anna Busqué dona pas als següents informes referents a les planificacions de les avaluacions 
d’exposició al soroll i dona la paraula a Segismundo Serrano. 
 
Segismundo Serrano indica que la seva consulta és genèrica per a totes les planificacions i 
demana que es proporcioni al personal eines elèctriques que minimitzen el soroll. Indica 
també, que en les visites que realitzen, detecten maquinària a la que no es se’ls fa les 
sonometries. Informa també de que a les visites comproven que hi ha màquines de combustió, 
amb el risc d’exposició a fums, i que amb les elèctriques aquest risc també desapareixeria.  
 
Anna Busqué dona la paraula a Jodri Godayol que, en referència a les màquines que detecten 
que no es fan les sonometries, explica que des de l’OPRL s’envia un llistat al Servei per tal 
que indiquin les màquines de les que disposen, incloent la maquinària nova. Afegeix, que li 
consta que s’han fet sonometries a màquines noves i que no són coneixedors de que hi hagi 
màquines a les que no se’ls ha fet sonometries. 
 
Anna Busqué pregunta si no hi ha cap altre observació sobre les planificacions de les 
sonometries i cap dels assistents té res més a afegir. 
 
Anna Busqué dona pas al següent bloc de documentació referent a la Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals i comença per l’informe de sonometria del Parc del Castell de Montesquiu. 
Dona la paraula a Albert Carreras. 
 
Albert Carreras indica que, de forma general, a tots els informes presentats sobre les 
sonometries es conclou que a vegades hi ha una sobreprotecció i amb d’altres màquines 
s’indica que els protectors auditius són insuficient. Comenta que, tot i que s’indica que hi ha 
una recomanació sobre la limitació del temps d’exposició, els protectors auditius haurien 
d’adaptar-se a cada màquina ja que una sobreprotecció pot suposar un risc en cas 
d’emergència per falta d’audició i la insuficiència de protecció també genera riscos. Finalitza la 
seva intervenció, proposant la creació d’una Comissió d’EPIs, tal i com es va comenta a la 
darrera reunió del Subcomitè, per agilitzar aquells temes relacionats amb els Equips de 
Protecció Individual. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Segismundo Serrano que també demana la creació d’aquesta 
Comissió de compra d’EPIs i demana que hi puguin participar els treballadors que fan ús dels 
equips de protecció. Sobre els EPIs, sol·licita que es faciliti al personal la informació sobre els 
equips de protecció que se’ls facilita des de la Corporació, especialment, informació referent a 
la caducitat de l’equip de protecció i l’atenuació que els hi proporciona ja que, en converses 
amb el personal, indica que no són coneixedors. 
 
Concepció Minguet indica que si volen sol·licitar la creació d’una Comissió d’EPIs ho realitzin 
formalment pels canals adients ja que aquest Subcomitè, aclareix, no és el lloc on s’ha de fer 
la petició i que potser, indica, el lloc adequat podria ser el Comitè de Seguretat i Salut. En 
referència a la sobreprotecció auditiva explica que, a vegades, és millor una mica de 
sobreprotecció que no deixar a mans del personal el fet que hagin d’estar canviant 
constantment de protector auditiu en funció dels treballs o maquinària que hagin de fer servir 
ja que poden no fer-ho, pel que és millor, explica, una mica de sobreprotecció que no posar-
se els protectors. 
 
Segismundo Serrano respon que el personal desconeix quin tipus de protector disposa i la 
seva atenuació. 
 
Concepció Minguet respon que s’informa al personal del resultat de les sonometries i que als 
treballadors se’ls informa, a través d’aquest informe, de quin protector han d’utilitzar en funció 
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de la tasca. 
 
En aquest sentit, Jordi Godayol, indica que a l’informe hi ha una taula resum on s’indica el tipus 
de protector que han d’utilitzar en funció de la màquina que facin servir. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Albert Carreres que indica que per als treballadors no suposa 
un problema canviar d’un protector auditiu a un altre, que es poden adaptar. En referència a la 
sobreprotecció del protector auditiu indica que pot ser un problema ja que a vegades és 
possible no escoltar l’emissora. 
 
Anna Busqué pregunta si no hi ha cap altre observació en referència a aquest document de 
sonometria o de la resta de sonometries que s’han realitzat i comenta si hi ha algun tema que 
vulguin donar trasllat a Juana Barber. Albert Abaurrea respon que donarà trasllat d’aquesta 
problemàtica sobre els EPIs a Juana Barber. 
 
Anna Busqué dona pas a la resta de documentació i pregunta si hi ha cap comentari sobre 
l’informe de Seguiment i instruccions novembre 2024 Sant Miquel del Fai. Dona la paraula a 
Albert Carrreras. 
 
Albert Carreras indica que a l’informe apareix que hi ha dues persones encarregades de 
realitzar diàriament la revisió dels talussos i pregunta quines són aquestes dues persones que 
faran aquesta feina. 
 
Albert Abaurrea li respon que es tracta de personal de seguretat contractat pel Gabinet de 
Prevenció i Seguretat. Explica que el seu treball consisteix a fer una visualització a través de 
les càmeres que hi ha instal·lades. Continua explicant que el personal realitza una ronda entre 
les 9:30h i les 10:00h. També indica que, abans de l’apertura, ja des de les 9 del matí, es 
revisen els avisos meteorològics i inclús, com aquest cap de setmana, s’està en contacte amb 
la geòloga. Informa que aquest cap de setmana s’ha posat en marxa aquest procediment i que 
ha funcionat molt bé. Afegeix, que ara les dades meteorològiques es treuen directament de les 
estacions meteorològiques instal·lades en el mateix parc, pel que la informació és molt més 
acurada i fiable en quant a la pluviometria.  
 
Sense cap altre comentari respecte aquest informe per cap dels assistents, Anna Busqué dona 
pas a l’últim document sobre la planificació de l’informe de diagnosi d’amiant de la nau de 
Montesquiu i dona la paraula a Albert Carreras. 
 
Albert Carreras informa que segueix apareixent a l’informe La Solana i pregunta si és que no 
s’ha corregit encara i si és de la nau de Montesquiu. 
 
Concepció Minguet confirma l’error i indica que donarà trasllat per a corregir-lo. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Albert Abaurrea que explica que s’ha fet una reunió informativa 
al personal i, tot i que no presenta riscos, s’està estudiant amb empreses externes la 
substitució de la teulada. Especialment, indica, s’està estudiant el cost de la retirada i el que 
suposaria per al contracte de lloguer de la nau, qui assumiria la inversió i tot això s’està mirant 
abans de que acabi el contracte. 
 
Anna Busqué pregunta si hi ha cap comentari sobre la documentació. Sense cap més 
comentari per part dels assistents, sobre la documentació presentada, Anna Busqué dona per 
acabat aquest punt de l’ordre del dia. 
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Tercer punt. Quadre seguiment actuacions  
 
Anna Busqué dona pas al quadre de seguiment d’actuacions. 
 
Punt 1 Sobre el tema de l’Escola de Teixits de punt de Canet de Mar Jaume Bosch informa 
que la contractació s’adjudicarà aquesta setmana i, a partir d’aquí, es començarà a entregar 
la documentació i es preveu que les obres s’iniciïn aquest trimestre.  
 
Punt 2 Sobre el tema del Protocol de càrrega i descàrrega camió-grua referent a 
Infraestructures viàries, Anna Busqué comenta que ja es van recollir totes les signatures i ja 
va quedar tancat a l’anterior reunió. 
 
Punt 3 Sobre l’Avaluació de Riscos Parc del Foix (Les Masuques) Albert Abaurrea informa de 
que les obres ja estan finalitzades, que es preveia la seva finalització a finals de 2024 però 
que finalment no han acabat fins el gener de 2025. Explica que faltaria fer una visita per revisar-
ho conjuntament amb l’OPRL. Finalment, comenta, que el tema es pot donar per tancat. A 
continuació, Albert Abaurrea ensenya les fotografies de les obres finalitzades.  
 
Sense cap altre comentari per part dels assistents, Anna Busqué dona per finalitzat aquest 
punt de l’ordre del dia i dona pas al següent. 

 
 
Quart punt. Precs i preguntes 
 
Anna Busqué dona pas al següent punt de l’ordre del dia, precs i preguntes, i dona la paraula a 
Yashina Pérez. 
 
Yashina Pérez indica que a l’avaluació de riscos de la nau de Martorell es va indicar que hi 
havia sostre amb amiant i pregunta per quan està previst canviar-la o què està previst fer amb 
aquest sostre. Sobre la falta d’il·luminació en algunes taules de treball, pregunta si ja ha estat 
esmenat. Pregunta, sobre els punts de càrrega ràpida dels vehicles elèctrics, si actualment 
només hi ha al Parc Mòbil, si hi ha previst la instal·lació a altres centres. Pel que fa als vehicles, 
indica que n’hi ha que no tenen l’etiqueta mediambiental i que no poden accedir a Barcelona, 
pregunta com està aquest tema. 
 
Jordi Godayol, en referència a la falta d’il·luminació, explica que l’informe està pendent de 
signatura i que un cop signat s’enviarà al Servei per tal que planifiquin les mesures.  
 
Anna Busqué dona la paraula a Javier Gil que, sobre el vehicle elèctric que es disposa a 
Martorell, indica que no es pot aprofitar ja que no es disposa de punt de càrrega ràpida. Informa 
que l’autonomia del vehicle és de 300Km i triga unes 48h per a carregar-se totalment. Pregunta 
si seria possible instal·lar un punt de càrrega ràpida. Pel que fa a la Gerència de Serveis 
d’Infraestructures Viàries i Mobilitat, Javier Gil indica que hi ha vehicles que no disposen de 
sistema reflectant i pregunta si s’estan ja col·locant. Sobre les il·luminaries dels vehicles que no 
es troben ben col·locades i no es deixen veure pregunta si ja s’han canviat a tots els vehicles 
que presentaven aquest problema. Sobre els camions nous informa que s’han trobat algunes 
deficiències. Indica que les portes de les caixes de càrrega pesen molt i són molt grans i no hi 
ha escales per a poder pujar i col·locar adequadament la càrrega. Continua indicant que la 
ploma de càrrega no disposa de la capacitat de càrrega adient, no té força suficient i, afegeix, 
la ploma tapa la il·luminaria i no es veu des de darrera.   
 
Francesc Paul Escartin contesta a les diferents qüestions plantejades sobre els vehicles. Sobre 
els vehicles sense etiqueta mediambiental indica que no li consta que hi hagi vehicles sense 
etiqueta. No obstant, comenta que ho revisarà. Pel que fa als reflectants dels vehicles, informa 
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de que han rebut ja el pressupost des del Parc Mòbil i s’està mirant de com gestionar-ho per 
instal·lar els reflectants que facin falta. Sobre les il·luminaries que no es veuen en principi, 
indica, que ja s’havien canviat. Demana que, si hi ha algun vehicle, que concretin quin o quins 
vehicles són per tal de donar solució. En referència a les deficiències dels camions, demana 
una relació dels camions que presenten aquestes deficiències per tal d’estudiar-les. No obstant, 
indica, s’apunta les deficiències comentades sobre els camions nous i ho traslladarà per 
estudiar les possibles solucions. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Jaume Bosch que, sobre el tema de la presència d’amiant a la 
nau de Martorell i Granollers, informa que s’estan redactant els projectes per a procedir a la 
retirada de les teulades. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Albert Carreras que, sobre l’etiqueta mediambiental dels 
vehicles, informa que el dia de la visita el camió no disposava d’etiqueta mediambiental i a més, 
afegeix, els hi va arribar la multa. Pregunta, en referència a la nau de Terrassa i la visita d’una 
enginyera per a la valoració del sistema d’extracció de fums, si hi ha alguna planificació al 
respecte. Sobre l’informe d’amiant a Mintesquiu i a Fontmartina, on s’indica que hi ha un 
seguiment de l’amiant, pregunta quina és la periodicitat amb la que es fa aquest seguiment. Pel 
que fa a les obres de la nau de Sant Celoni, pregunta si ja s’han fet les modificacions d’acord a 
l’avaluació de riscos, si ja s’han iniciat les obres i si ja s’ha fet el Pla d’Emergències que estava 
pendent. En referència a la nova nau de Terrassa, Albert Carreras pregunta si ja es disposa de 
l’informe sobre el canvi de nau. Finalment, recorda que a l’anterior reunió ja ho va comentar, i 
indica que els guants que s’utilitzen per a la motoserra no és de classe 1, que les botes que 
s’utilitzen no són antilliscants i pregunta si ja s’han fet les ulleres graduades per a tots els 
guardes que les necessiten. Continua indicant que hi ha diferències, a Parcs Naturals, entre el 
casc amb protecció auditiva integrada que es dona als funcionaris i interins i el que es dona a 
personal de substitució. Albert Carreras pregunta quina és la previsió per a la retirada de la 
teulada de fibrociment de Llinars, al Parc del Montnegre. Per últim, pregunta quina és la solució 
que s’està donant per a aquell personal que té problemes als peus o dolor amb les botes de 
seguretat, tant a Infraestructures Viàries com a EENN. 
 
Anna Busqué, en referència als vehicles que no disposen d’etiqueta mediambiental, informa 
que per a entrar a Barcelona es pot demanar un permís, independentment de que es vagi fent 
la substitució de vehicles per part de les Gerències. Pel que fa als punts de càrrega ràpida de 
vehicles elèctrics pregunta a Jaume Bosch si, des d’Edificació, hi ha prevista alguna planificació 
per a la instal·lació d’aquests punts a altres centres. Jaume Bosch indica que ho mirarà. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Segismundo Serrano que, a Infraestructures Viàries, pel que fa 
al tema de vestuari i EPIs, indica que s’ha comentat vàries vegades de disposar d’un reservori 
per tal de tenir de substitució per al personal, però afegeix, també hi ha una mancança per al 
personal de nova incorporació ja que informa de que no se’ls dona vestuari ni EPIs, pel que 
demana que es doni solució. Pel que fa al tema de les ulleres graduades insisteix en la 
necessitat d’agilitzar-ho ja que el personal que treballa amb sobreulleres de protecció no fan el 
treball en bones condicions (s’entelen les ulleres). Sobre les obres de retirada d’amiant a 
Manresa pregunta com es troben i si seria possible fer una visita. Sobre les obres per a la 
retirada d’amiant a la nau de Llinars, Segismundo Serrano, pregunta si ja s’han començat tal i 
com estava previst i si també s’han fet ja les obres dels vestuaris. Pel que fa a la oficina del 
Foix, on hi ha personal de l’OTPMIDA (Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis i 
Desenvolupament Agrari), pregunta si ja disposen dels EPIs necessaris, si hi ha previst fer una 
avaluació de riscos i quines són les seves condicions de treball. Sobre el tema del Procediment 
d’actuació en cas d’accident a La Mola, pregunta si els treballadors estan informats i sol·licita 
poder veure el protocol. Finalment, Segismundo Serrano, en relació a una agressió a un guarda, 
recorda que es va demanar que les emissores estiguessin connectades a una centraleta de 



8 

 

Acta de la 1a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 10 de febrer de 2025  

recepció i que es fes un protocol contra agressions i pregunta si s’ha fet alguna cosa ja que no 
té constància.  
 
Anna Busqué dona la paraula a Concepció Minguet que, sobre les preguntes relacionades amb 
l’amiant, recorda que ja hi ha una Comissió específica per a tractar aquests temes, pel que 
agrairia, comenta, que es tractin allà. En referència al calçat informa que ja hi ha personal que 
ha passat per Vigilància de la Salut per veure si hi ha necessitat de calçat especial, però de 
moment, no disposa de més informació. Sobre les planificacions de les avaluacions, informa de 
que en la propera sessió del Comitè es presentarà tota la planificació del 2025. 
 
Jaume Bosch en referència a la retirada del fibrociment a Manresa indica que es preveu 
finalitzar a l’agost de 2025. Sobre el Pla d’Emergència de Sant Celoni informa que es troba en 
fase de redacció i aprovació. Afegeix que, durant el 2025, s’informarà i es faran els simulacres. 
 
Anna Busqué dona la paraula a Albert Abaurrea que, sobre la nau de Terrassa, aclareix que hi 
ha dues naus, l’actual i una que s’està estudiant, i que no s’ha tancat la operació. Sobre l’actual,  
indica, es continuen garantint les actuacions necessàries per tal que les condicions de treball 
siguin les adequades. Després de l’avaluació de riscos, continua explicant, i les qüestions sobre 
la ventilació, indica que disposen de l’informe de l’estudi d’enginyeria i explica que s’ampliarà la 
ventilació creuada tal com indica l’informe. Continua explicant que s’instal·larà un detector de 
Co2, s’instal·larà extracció forçada i, a les sales on es troba el personal, s’instal·laran sistemes 
de climatització. Indica que donaran trasllat d’aquest informe per tal d’informar al Subcomitè. 
Albert Abaurrea comenta que es preveu uns 30.000 euros d’inversió per aquestes 
modificacions. De moment, informa, no es prioritza l’obra dels vestidors i intentaran agilitzar les 
obres relacionades amb el sistema de ventilació. Pel que fa a la nova nau, Albert Abaurrea 
informa de que ja es disposa de l’estudi. Comenta que estan en procés de valoració per part de 
la propietat, si es farà càrrec o no de la inversió, o en quina mesura es farà càrrec i que això pot 
repercutir en el contracte de lloguer, a més, informa que desprès hi haurà el procés de licitació 
de les obres, la realització de les obres i que per tant, la previsió per tenir la nova nau, no creu 
que sigui abans de dos anys. Sobre la nau de Sant Celoni indica que les obres de les escales 
ja estan fetes però faltaria l’adaptació de l’interruptor. Sobre la nau de Llinars indica que el 
projecte s’ha hagut d’adequar i es troba en revisió, pel que les obres s’han endarrerit. Comenta, 
també, que ara s’haurien de fer les visites per a les avaluacions de riscos per a revisar el 
projecte i no només quan s’ha executat el projecte. Finalment, sobre el projecte de reforma de 
Les Mesuques indica que s’han tingut en compte a tot el personal que hi passa per allà, tant de 
la Gerència de Serveis d’Espais Naturals com de la Oficina Tècnica Municipal de Prevenció 
d’Incendis i Desenvolupament Agrari. 
 
Anna Busque dona la paraula a Segismundo Serrano que indica que a la nau de Sant Celoni a 
la dutxa s’acumula l’aigua ja que la pendent de la dutxa està invertida i pregunta si s’arreglarà. 
 
Albert Abaurrea li contesta que són coneixedors d’aquesta problemàtica i que està pendent de 
valorar la inversió per esmenar el problema de la dutxa. 
 
Anna Busqué, en referència al tema sobre el control de plagues, indica que es porta des de la 
SDLO hi ha contracte de DDD, i pregunta que si necessita saber la periodicitat farà la consulta 
tot i que creu que s’estan realitzant trimestralment. El que sí assegura és que el contracte es 
troba vigent. 
 
Anna Busqué pregunta si no hi ha més comentaris i, sense res més a afegir per cap dels 
assistents, dona per finalitzada la sessió a les 11:09h. 
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Annexos  
 

Núm Annexos Data document Unitat Organitzativa 

Quadre de seguiment 

1 2024SAC04 QUADRE DE SEGUIMENT. xls 25/11/2024 SDLO 

Avaluació de riscos 

2 
IV AR 2025 IV17 3346 R4 Inespecífica nau conservació 
Granollers. 

13/01/2025 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

Informes Prevenció 

3 
IV 2024IP238 Mesures amiant posteriors substitució 
teulada nau Manresa. 

30/01/2025 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4 
MTQ 2024IP187 Sonometria Parc del Castell de 
Montesquiu. 

20/01/2025 
Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals 

5 
MTY 2024IP188 Sonometria Parc Natural del 
Montseny. 

20/01/2025 
Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals 

6 FO 2024IP191 Sonometria del Foix. 20/01/2025 
Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals 

7 GF 2024IP186 Sonometria Parc del Garraf 20/01/2025 
Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals 

8 
SMF 2024IP200 Seguiment i instruccions novembre 
2024 Sant Miquel del Fai. 

27/01/2025 
Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals 

Planificacions informes de prevenció 

9 
IV 2024IP180 Avaluació exposició al soroll. Sector 
conservació Berga_ Planificació. 

- 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

10 
IV 2024IP181 Avaluació exposició al soroll. Sector 
conservació Granollers_ Planificació. 

- 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

11 
IV 2024IP182 Avaluació exposició al soroll. Sector 
conservació Vic_ Planificació. 

- 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

12 
IV 2024IP183 Avaluació exposició al soroll. Sector 
conservació Manresa_ Planificació. 

- 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

13 
IV 2024IP184 Avaluació exposició al soroll. Sector 
conservació Martorell_ Planificació. 

- 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

14 
IV 2024IP185 Avaluació exposició al soroll. Sector 
conservació Vilafranca_ Planificació. 

- 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

15 
Retorn planificació MTQ 2024IP023 Diagnosi amiant 
nau de Montesquiu 

- 
Gerència de Serveis 
d’Espais Naturals 

 


